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قهرمان سابق، سرپرست جدید 
هیئت دو و میدانی فارس 

طی حکمی از ســوی سرپرست 
فدراســیون، مهدی جلودارزاده 
به عنوان سرپرســت هیئت دو و 
میدانی اســتان فارس منصوب 

شد .
به گزارش روابط عمومی و پایگاه 
خبری اداره کل ورزش و جوانان 
فارس، در حکم افشــین داوری 
خططاب به مهــدی جلودارزاده 

آمده اســت: »به استناد ماده ۷ آیین نامه هیئت ورزشی استان ها 
بازگشت به نامه مورخ سوم خرداد 1402بنا به پیشنهاد مدیرکل 
محترم ورزش و جوانان استان فارس به موجب این ابلاغ به عنوان 
سرپرســت هیئت دو و میدانی آن اســتان تــا برگزاری مجمع 

منصوب می شوید.
امید اســت با اتکال به نیروهای لایزال الهی و با هماهنگی اداره 
کل ورزش و جوانان استان فارس در انجام وظایف محوله موفق و 
مؤید بوده و نسبت به تهیه مقدمات برگزاری مجمع آن حداکثر 

تا ۳ ماه آینده اقدام لازم به عمل آید.«

شکایت
از کاپیتان سابق!

باشگاه فجر شهید سپاســی شیراز، از 
ســرمربی تیم مس شــهربابک بابت 

مصاحبه اش بعد از بازی شکایت کرد.
به گزارش »ورزش ســه«، در هفته 
پایانی لیگ دسته اول مس شهربابک 
با یک گل مقابل فجر شهید سپاسی 

شیراز به برتری رسید و این نتیجه 
در حالــی رقم خورد که فجری ها 
می کردند و در نهایت این مهم برای صعود به لیــگ برتر تلاش 

برایشان امکان پذیر نشد.
بعد از پایان مســابقه وحید رضایی، ســرمربی مس شهربابک، 
مصاحبه ای را علیه باشــگاه فجرسپاســی و مهــدی رجب زاده، 
سرمربی این تیم، انجام داد که این مسئله با واکنش سریع باشگاه 

شیرازی همراه شده است.
رضایــی درباره رجــب زاده ادعا کرد که او با اســتفاده از لابی و 
رانت، سرمربی فجر شهید سپاسی شده و به همین خاطر باشگاه 
شیرازی به دلیل نشر اکاذیب از سرمربی مس شهربابک شکایت 

کرده است.
باشگاه فجر شهید سپاسی برای اعاده حیثیت طی نامه ای رسمی 
شــکایت خود را به کمیته انضباطی و اخلاق فدراسیون فوتبال 

ارجاع داده است.

اشکان خورشیدی
داور دربی!

کمیته داوران، اشــکان خورشیدی را 
به عنوان داور دربی معرفی کرد. 
به گــزارش ورزش ســه، 
فدراسیون  داوران  کمیته 
فوتبــال اعلام کــرد که 
اشکان خورشیدی به عنوان 
داور دربی انتخاب شــده اســت.این در 
حالی اســت که پیش از این شایعاتی 
پیرامون انتخاب بیــژن حیدری برای 
این پســت وجود داشت، اما در نهایت 
این خورشــیدی بود کــه نظر کمیته 
داوران را بــه خود جلب کرد. همچنین نکته مهم این اســت که 
علی رضا ایلدروم و حســین ظهیری، کمک داوران او در این بازی 
خواهند بود تا دو چهره درخشان این فصل لیگ برتر خورشیدی 
را یاری برسانند. محمدحسین زاهدی فر و علی اصغر مؤمنی، دو 
داور وسط باتجربه فوتبال ایران نیز در قامت کمک داوران اضافه 

در این بازی حضور دارند تا به خورشیدی کمک کنند.
محمد راهی و علی خســروی، ناظر داوری و ناظر ویژه داوری در 
این بازی هســتند تا این بار دو چهره مشــهور نظارت، عملکرد 
خورشیدی را زیر نظر بگیرند. نکته مهم این است که خورشیدی 
در فصل جاری برای پرســپولیس و استقلال قضاوتی نکرده، اما 
برای دربی لیگ برتر و جام حذفی گزینه بود و در نهایت ســوت 

دربی حذفی را در اختیار گرفت.
داوران: اشــکان خورشــیدی، علی رضا ایلدروم، حسن ظهیری، 

محمدحسین ترابیان.
کمک داوران اضافه)پشت دروازه(: محمدحسین زاهدی فر، سید 
علی اصغر مؤمنی، کمــک داور ذخیره: محمد راهی، ناظر داوری: 

محمود رفیعی، ناظر ویژه داوری: علی خسروی.

دودستگی
در آکادمی استقلال بالا گرفت

عضو هیئت مدیره باشگاه استقلال 
به انتقاد از سیاســت های حاجیلو، 
اســتقلال  آکادمی  جدیــد  مدیر 
پرداخته است. محمد مؤمنی عضو 
باشــگاه استقلال در  هیئت مدیره 
گفت وگویی اختصاصی با خبرنگار 
»ورزش ســه« در حاشــیه جلسه 
کانــون مربیان ایران داشــت و به 

ســؤالی درباره حواشــی این روزهای آکادمی باشگاه استقلال و 
مصاحبه های غیر واقعی  کــه طی روزها و هفته های اخیر از این 
چهره در برخی رســانه ها منتشر شده اســت، پاسخ داد. یکی از 
اتهاماتی که به مؤمنی وارد شده این است که او چند بازیکن را با 
زور و قدرت خود به آکادمی وارد کرده است. او در واکنش به این 
سؤال این طور پاســخ داده است: »به هر جهت آکادمی استقلال 
جایگاه خاصی دارد و باید بازیکن ســازی در آنجا صورت بگیرد. 
تمام تلاش ما این اســت که زیرســاخت فکری درست کنیم«. 
مؤمنی سپس به انتقاد از انتخاب های جدید حاجیلو، مدیر جدید 
آکادمی اســتقلال پرداخت که به جای آرش برهانی این ســمت 
را قبول کرده اســت و گفت: »آقای حاجیلو که چندمین مرتبه 
اســت که می آید، ولی برخی مربیانی که آنجا هستند شایستگی 
حضور ندارند و باید بازنگری شود. البته این مربیان تازه آمده اند 
و آنهایــی که از قبل بوده اند که بازیکنان تیم اســتقلال بوده اند. 
حــالا این اتفاقات افتاده اســت«. او ادامــه داد: آقای حاجیلو از 
بزرگان است، اما شــخصی که آورده اند نه مورد نظر من است و 
نه باشگاه. آنجا جایی اســت که ما آموزش گفتاری و رفتاری به 
بازیکنان می دهیم و شخصی که آمده شایستگی حضور ندارد. به 
صرف اینکه می خواهد کمک مالی کمک کند، مورد قبول من و 
باشگاه نیست. باید در این زمینه آقای حاجیلو بازنگری کند و از 

پیشکسوتان استفاده کند که شعار خودشان هم هست.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
مســئولان فدراسیون وزنه برداری، روز دوشــنبه با سفر به شیراز، با 
خانواده هیئت فارس و همچنین برخی از مســئولان استانی دیدار 
کرده و خواستار افزایش توجه و حمایت نسبت به این رشته مدال آور 

و پرطرفدار ورزشی شدند.
سجاد انوشیروانی، رئیس و بهداد سلیمی، نایب رئیس این فدراسیون، 
ابتدا میهمان سرپرســت ورزش و جوانان استان بودند و ضمن ابراز 
امیدواری و خوش بینی نسبت به حال و آینده رشته وزنه برداری در 
شــیراز و فارس، برای حل مشکلات موجود، رایزنی کرده و از متولی 

ورزش فارس تقاضای حمایت کردند.
رئیس فدراســیون ضمن ابراز خوشــنودی از ورود نیروهای جوان 
به عرصه مسئولیت های ورزشــی، ابراز امیدواری کرد که مشکلات 
ورزش بــا حضــور افــکار و نیروهای تــازه، روز به روز کمتر شــود. 
انوشیروانی گفت: بنده از روزی که مسئولیت فدراسیون را به عهده 
گرفتم با اعتقادی قلبی و اعتمادی قوی کار را آغاز کردم و از همان 
ابتدا به نیروهایی که در شیراز وجود داشتند، خوش بین بودم. امروز 
که پس از یک ســال به شیراز آمده ام، شاهد هستم که جمع بسیار 
خوب و فعالی در وزنه برداری فارس وجود دارد. هیئت فارس توانسته 
اسپانســر خوبی هم جذب کند و همین باعث شده که بیش از پیش 

به آینده آن امیدوار باشیم.
قهرمان پیشــین دسته فوق ســنگین وزنه برداری آسیا و جهان در 
ادامه مهم ترین تقاضای خــود از متولی ورزش فارس را مطرح کرد 
و ادامــه داد: از مدیریت ورزش فــارس می خواهم که وزنه برداری را 
از همــه لحاظ، به صورت ویژه و خاص ببینــد. من مطمئنم که در 
یک ســال آینده، بیش از 40 درصد مدال های وزنه برداری کشور را 
بچه های فارس تصاحب خواهند کرد. خانم فاطمه کشــاورز، یکی از 
امیدهای جدی ما برای کســب مدال در بازی های آسیایی و کسب 
سهمیه المپیک اســت و ما او را رها نخواهیم کرد. رسالت کار من، 
حمایت ویژه از قهرمانان اســت، اما خواهش می کنم که اداره ورزش 
هم بــه طور جدی، وظایف حمایتی خود را انجام دهد. مطمئنم که 
با چنین حمایت هایی، فارس که هم اکنون دومین استان برتر کشور 

است با فاصله زیاد نسبت به سایرین به رتبه اول خواهد رسید.
رئیس هیئــت وزنه برداری فارس نیز گفــت: بازی های متعدد ملی 
و بین المللــی را در پیــش داریم و این پیش بینــی را می کنیم که 
مدال های بســیار خوب و خوش رنگی از آن استان فارس شود، چون 

بچه هــای فارس اثبات کرده اند که پتانســیل بســیار بالایی دارند. 
هم اکنون 6 وزنه بــردار از فارس در تیم های ملی نوجوانان و جوانان 

حضور دارند و اخیراً هم شاهد افتخارآفرینی خانم کشاورز بودیم.
آرش حبیبی افــزود: علاوه بر اینکه به نیروهای خودمان امیدواریم، 
حضــور قهرمانان و افتخارآفرینان بزرگ وزنه برداری کشــورمان در 
رأس فدراسیون، این امیدواری ها را دوچندان کرده است که بتوانیم 

به اهداف بزرگی که داریم، برسیم.
در ادامه، سرپرســت اداره کل ورزش و جوانان فارس نیز با بیان این 
نکته که اداره ورزش فارس به  نوان مرکز جنوب کشــور، تمام قد در 
کنار فدراســیون ها، به خصوص رشــته مدال آور وزنه برداری خواهد 
بود، بیان کرد: از ریاســت هیئت وزنه برداری استان فارس خواهش 
می کنــم که جزییات و اطلاعات کاملی از وضعیت هیئت آماده کند 
و در اختیــار ما قرار دهد، ما هم قــول می دهیم که در عرض کمتر 
از یک هفته، با اســتاندار محترم استان جلســه می گذاریم و برای 
دریافت اعتبارات مورد نیاز برای بهبود وضعیت وزنه برداری اســتان، 
مطالبــات لازم را از آقای دکتر ایمانیه انجام خواهیم داد و پیگیری 

خواهیم کرد.
دومین نشســت مسئولان فدراســیون وزنه برداری در دفتر فرماندار 
شهرستان شیراز برگزار شد. رئیس فدراسیون با گفت و گو با لطف الله 
شــیبانی نیز، وضعیت خوب پتانســیل های این رشــته ورزشــی و 
شــرایط نامطلوب آن از لحاظ امکانات و زیرساخت ها را توضیح داد 
و خواســتار حمایت ویژه فرمانداری از وزنه برداران شد. انوشیروانی 
گفــت: وزنه بــرداری فارس برای فدراســیون دارای یــک موقعیت 
اســتراتژیک است و به همین دلیل اســت که دائماً پیگیر وضعیت 
این اســتان هســتیم. فارس با این تعداد شهرستان و همچنین آب 
و هوای مطلوبی که برای برگزار اردوها دارد، توانســته ملی پوشان و 
افتخارات زیادی را به ارمغان بیاورد، اما از زیرســاخت مناســبی که 
در حد شایستگی های ورزشکاران این رشته باشد، برخوردار نیست.

قهرمــان اردبیلی وزنه برداری جهان افزود: برای ما، پیگیری وضعیت 
خانه وزنه برداری تا رســیدن به شرایط مطلوب در اولویت قرار داد. 
از فرماندار محترم شــیراز خواهش می کنم که بازدیدی از این مکان 
داشته باشد و یا گزارش کامل آن را از مدیریت ورزش استان بگیرد 
و در صــورت صلاح دید، بودجه و کمک مناســبی را برای تکمیل و 

تجهیز خانه وزنه برداری در نظر بگیرند.
متولی وزنه برداری کشــور اضافه کرد: من به خوبی آگاه هســتم که 
در شــهر شیراز، اولویت های جدی تری مثل وضعیت آب و برق برای 

مســئولان وجود دارد، اما چون ایمان دارم که پتانسیل بسیار بالایی 
در این شــهر و اســتان وجود دارد و با کمی حمایت به قطب اصلی 
وزنه برداری کشــور تبدیل خواهد شد، خواهشمندم که این رشته را 

نیز در یکی از اولویت های اصلی خود قرار دهید.
دارنده 9 مدال طلای مســابقات آســیایی، جهانی و المپیک، هم به 
اهمیت بهبود زیرســاخت های ورزشــی اشــاره کرد و گفت: امروز 
وضعیت ورزش با گذشــته متفاوت اســت؛ زمانی که ما وارد ورزش 
شــدیم، گاهی حتی خانواده ها اطلاع نداشتند کجا تمرین می کنیم 
و مســابقه می دهیم. اما امروز، باشگاه ها و اماکن ورزشی زیر ذره بین 
پدر و مادرها هســتند؛ اگر مکان ورزشی شــرایط مطلوبی نداشته 

باشد، خانواده ها حاضر نیستند فرزندانشان را به آن باشگاه ببرند.
بهداد سلیمی افزود: از این نظر کار ما برای جذب استعدادها سخت 
شــده و مجبوریم از کمک های ویژه مسئولان کلان کمک بگیریم تا 
با بهسازی زیرســاخت ها، راه را برای ورود هرچه بیشتر نوجوانان و 
جوانان به ورزش باز کنیم. در همین راســتا به شــیراز آمده ایم تا از 
فرمانداری محترم و سایر مسئولان بخواهیم به این رشته المپیکی و 

محبوب جوانان، کمک ویژه ای کنند.
رئیس هیئت وزنه برداری فارس هم مبلغ لازم برای تکمیل و تجهیز 
خانه وزنه بــرداری را چیزی حدود ۷ تا 8 میلیــارد تومان برآورد و 
گفت: بخش اعظمی از این مبلغ توســط گروه تجاری هاشم پور که 
به تازگی به عنوان حامی مالی وزنه برداری اســتان وارد کار شــده، 
تأمین می شــود اما وزنه برداری فارس، آنقدر پتانسیل و اهمیت دارد 
که نیاز به حمایت ویژه ای از ســوی مســئولان هم داریم تا بتوانیم 
تمامی اســتعدادهای استان فارس را به آنجایی که شایستگی اش را 

دارند، برسانیم.
فرماندار شیراز نیز ضمن اشاره به اینکه همواره کشتی و وزنه برداری، 
رشــته هایی متفاوت و برتر نسبت به سایر رشته ها بوده، این قول را 
داد که فرمانداری تا حد امکان از این رشــته ورزشی حمایت خواهد 
کرد. لطف الله شــیبانی تأکید کرد: اعتبارات دولتی که مصداق بارز 
»کمک قطره چکانی« اســت و مســلماً نمی تواند پاسخ گوی نیازها 
باشد، اما این قول را می دهم که هر کمکی برای جذب حامیان مالی 

در توانمان باشد، انجام خواهد شد.
به گزارش شــیرازنوین، مسئولان فدراسیون وزنه برداری در ادامه از 
دفتر جدید هیئت اســتان فارس نیز بازدید کرده و سپس با حضور 
در خانه وزنه برداری با ورزشــکاران و قهرمانان این رشته نیز دیدار 

کردند.

پیروزی اتلتیکو با حضورپیروزی اتلتیکو با حضور
دختر فوتسالیست ایرانیدختر فوتسالیست ایرانی

تیم اتلتیکو تورکال با حضور بانوی فوتسالیست ایرانی در مرحله 
پلی آف لیگ دو اسپانیا موفق شد حریف خود را از پیش رو بردارد.

به گزارش پایگاه خبری فوتســال، تیم اتلتیکو تورکال اســپانیا 
که زهرا لطف آبــادی، بانوی لژیونر ایرانی را در درون دروازه خود 
دارد، در مرحله پلی آف لیگ دسته 2 فوتسال بانوان موفق شد با 
سیوهای درخشان لطف آبادی در دومین دیدار برابر تیم آلماگرو 

به برتری ۳ بر 2 برسد.
تیم اتلتیکو در صورت پیروزی در دیدار برابر تیم مادرید اســپانیا 

به لیگ دسته یک صعود می کند.
زهرا لطف آبادی درباره دیدار برابر آلماگرو، اظهار داشت: اسپانیا 
تنها دو سطح از لیگ را دارد و تیم اتلتیکو تورکال در لیگ دسته 
2 بازی می کند و لیگ دسته یک مانند لیگ برتر ایران محسوب 
می شــود. اتلتیکو تیمی است که 26 مسابقه دور گروهی مرحله 
نخســت لیگ یک فوتسال اســپانیا را با موفقیت و صدرنشینی 

پشت سر گذاشت تا راهی دور پلی آف شود.
وی افزود: ما در مرحله پلی آف ســه بازی داریم که دیدار اول را 
واگذار کردیم و اگر دیدار دوم را می باختیم، حذف می شــدیم اما 
توانســتیم آلماگرا را ببریم. هرچند من در نیمه دوم وارد زمین 
شــدم. دیدار پایانی برابر تیم مادرید بســیار سخت است و برنده 
این بازی به عنوان سومین تیم به لیگ دسته یک صعود می کند.

در لیگ دسته 2 اسپانیا چهار گروه وجود دارد که در هر گروه 14 
تیمی بازی می کنند و قهرمانان و تیم های دوم هر گروه بالا آمدند 

و در پلی آف بازی کردند.
زهرا لطف آبادی، دروازه بان تیم ملی فوتســال زنان ایران بود که 
حتی عنوان بهترین سنگربان رقابت های چهار جانبه روسیه را در 

سال 1۳9۷ کسب کرد.

اعلام سید بندی مرحله مقدماتی 
فوتسال آسیا

سید بندی مقدماتی آسیا مشخص شد. به گزارش پایگاه خبری 
فوتســال، با اعلام کنفدراسیون فوتبال آســیا، تیم ملی فوتسال 
کشــورمان در سید یک مرحله مقدماتی جام ملت های آسیا قرار 
گرفت. در این ســید تیم های تایلند، ژاپن، ازبکستان، اندونزی، 

کویت، ویتنام و تاجیکستان نیز قرار دارند.
در ســید دو عربســتان ســعودی، بحرین، چین تایپــه، عراق، 
ترکمنســتان، لبنــان، کره جنوبــی و میانمار حضــور دارند و 
قرقیزستان، افغانســتان، مالزی، استرالیا، فلسطین، هنگ کنگ، 
تیمور شــرقی و نپال، سید سوم را تشــکیل می دهند. کامبوج، 
مالدیو، برونئی، چین، هند، ماکائو و مغولستان نیز در سید چهارم 

قرار گرفته اند.
قرعه کشــی این رقابت ها اول تیرماه و مســابقات طی 10 تا 21 

مهرماه در چهار منطقه برگزار می شود.
همچنیــن 8 میزبان برای مســابقات مقدماتی انتخاب شــدند. 
بحرین، چین تایپه، اندونزی، قرقیزستان، مغولستان، تاجیکستان، 
تایلند و ازبکستان هرکدام میزبان یک گروه 4 نفره برای مسابقات 

خواهند بود.
گروه ها بــدون توجه به منطقه به صــورت تصادفی از 4 گلدان 

انتخاب می شوند.

ممنوعیت مربی خارجی
برای چند تیم لیگ برتری

با پایان لیگ برتر اکنون بحث تغییرات روی نیمکت تیم ها 
داغ شــده است و بحث درباره حضور مربیان خارجی تازه 
وارد نیز شکل گرفته اســت. به گزارش ورزش سه، لیگ 
برتر در فصل بیست ودوم با قهرمانی پرسپولیس به پایان 
رسید و این در حالی بود که تغییرات در این فصل از لیگ 
برتر روی نیمکت تیم ها به کمترین و استانداردترین حالت 

ممکن رسیده بود.
با این حــال، اکنون زمزمه های مبنی بــر تغییرات روی 
نیمکــت برخی تیم ها به گوش می رســد و بحث افزایش 
سرمربیان خارجی در لیگ بعدی نیز افزایش یافته است. 
در حال حاضر ســاپینتو، مورایس و خمز از جمله مربیان 
خارجی حاضر در لیگ برتر هستند و باید دید شرایط در 

فصل آینده به چه شکل خواهد بود.
در شــرایطی که بحث حضور سرمربیان خارجی تازه وارد 
روی نیمکت برخی تیم ها شــکل گرفته، گفته می شــود 
برخــی تیم های دولتــی و البته صنعتــی از جذب مربی 
خارجی منع شده اند و قادر به انجام این موضوع نخواهند 

بود.
با این حال، برخی تیم ها به واســطه نیاز و برنامه ریزی که 
داشته اند، به دنبال دریافت مصوبه لازم از مراجع مدیریتی 
بالاتر خود هســتند تا شرایط جذب مربی خارجی خود را 

فراهم سازند.
ســه تیمی که البته بحث جذب مربی خارجی برای آنها 
طی روزهای اخیر داغ شــده، اما گفته می شــود فعلًا با 
ممنوعیت جذب مربی خارجی مواجه هستند و باید دید 
طی روزهای آتی چه اتفاقی در این خصوص خواهد افتاد.
لیگ برتر برای فصل جدید از اواسط مرداد آغاز خواهد شد 
و باید منتظر ماند و دید تیم ها چه تغییراتی روی نیمکت 

خود خواهند داشت.

دستاورد سفر یک روزه قهرمانان جهاندستاورد سفر یک روزه قهرمانان جهان
و المپیک  به شیراز:و المپیک  به شیراز:

قول مساعدقول مساعد
مسئولان استانمسئولان استان
برای کمک ویژهبرای کمک ویژه
به وزنه برداریبه وزنه برداری

دربی پایتخت همیشــه حساس بوده 
ولی ایــن دربی حساســیت مضاعف 
دارد. به گــزارش فوتبال ۳60، تقابل 
پرسپولیس و استقلال همیشه حساس 
بوده حتی دربی هایی که از نظر جدول 
برای هر دو تیم فاقد اهمیت بوده،  چه 
از نظر ثبت در تاریخ چه برای هواداران 
بسیار سرنوشت ساز بوده است. فینال 
جام حذفی هم صرف نظر از اینکه کدام 
دو تیــم به دیدار نهایــی راه یافته اند، 
یکی از مهم ترین بازی های فصل بوده 
است. تیم پیروز این مسابقه فاتح یکی 
از دو جام معتبر فوتبال ایران می شود، 
ســهمیه لیگ قهرمانان آسیا را کسب 
می کنــد و فرصت فتح ســوپرجام در 
فصل آینــده را خواهد داشــت. حال 
فینال جام حذفی دربی است و بدون 
توجه به اینکه در این بازی چه اتفاقاتی 

رخ دهد این مســابقه یکی از حســاس ترین تقابل های دو تیم خواهد 
بود. البته این تنها بخشــی از حساسیت این بازی است و این دیدار از 

حساسیت مضاعفی ویژه ای برخودار است.
*فاصله گرفتن استقلال یا شریک شدن با پرسپولیس

پرسپولیس با 1۵ قهرمانی در لیگ، پرافتخارترین تیم تاریخ مسابقات 
است و فاصله آن با استقلال که 9 بار قهرمان لیگ شده به قدری زیاد 
اســت که به سادگی قابل جبران نمی رسد. استقلال اما در جام حذفی 
پرافتخارترین تیم است؛ این تیم ۷ قهرمانی جام حذفی در کارنامه دارد 
ولی پرسپولیس شانه  به شانه این تیم را تعقیب می کند و 6 بار قهرمان 
جام حذفی شده است. استقلال با قهرمانی می تواند تعداد قهرمانی خود 
را در جام حذفی به 8 برساند و با 2 قهرمانی بیشتر فاصله خود را افزایش 

دهد. پرســپولیس اما با قهرمانی علاوه بر اینکه در لیگ پرافتخارترین 
تیم خواهد بود در جام حذفی هم در این عنوان با اســتقلال شــریک 
می شــود و این قهرمانی به صورت خودکار یک ســوپرجام هم به تالار 

افتخارات این تیم اضافه می کند.
*سبقت پرسپولیس یا بازگشت برتری استقلال

اســتقلال در یک دهه گذشته نتایج قابل قبولی در دربی کسب نکرده 
است؛ این تیم در 26 دربی قبلی فقط موفق به کسب 2 پیروزی شده 
اســت. این روند باعث شــد تا تعداد پیروزی پرسپولیس در دربی های 
رسمی ۳ برد از استقلال بیشتر شود و برد اخیر این تیم در دربی آمار 
بــرد طرفین را در دربی در عدد 26 برابر کرد. پرســپولیس در صورت 
برنده شــدن در این بازی علاوه بر فتــح جام حذفی، برای اولین بار در 
تاریخ تقابل دو تیم تعداد پیروزی بیشــتری در دربی خواهد داشت و 

استقلال هم اگر فاتح این بازی شود، 
دوباره دست بالاتر را در مجموع تمام 
دربی ها خواهد داشــت. طبق قوانین 
فیفا برای تیم پیروز این بازی در پایان 
120 دقیقــه برد لحاظ خواهد شــد 
و در صورتی که تیــم برنده را ضربات 
پنالتی مشخص کند، یک تساوی دیگر 
به مجموع تســاوی های دو تیم اضافه 

می شود.
*پایان عصر سیاه استقلال؟

استقلال در حال حاضر بدترین فرمی 
که تیمــی در تاریخ دربی داشــته را 
تجربــه می کند. این تیــم 12 دربی 
پیاپی است که موفق به پیروزی نشده 
اســت. برد استقلال علاوه بر قهرمانی 
جام حذفی و پیشی گرفتن از رقیب در 
پیروزی در دربی این طلسم طولانی را 
این رکورد  اگر  می شکند. پرسپولیس 
بی نظیر را بتواند حفظ کند، چند آمار شــخصی بازیکنان و مربی این 
تیم بهتر می شود. یحیی گل محمدی تاکنون در دربی شکست نخورده 
و در صورت حفظ این روند به آمار 11 دربی بدون باخت خواهد رسید. 
امید عالیشاه، کاپیتان پرسپولیس هم اگر شانس بازی کردن پیدا کند 
و نبازد، می تواند رکورد خاصی داشته باشد. این بازیکن که احتمالًا به 
ســال های پایانی حضور خود در پرسپولیس نزدیک شده در 12 دربی 
بازی کرده که در هیچ کدام آز آنها شکست نخورده و شکست ناپذیرترین 
چهره دربی با پیراهن یک تیم محسوب می شود. در مجموع احمدرضا 
عابدزاده، غریبه ترین بازیکن با شکســت در دربی است که در مجموع 
1۳ بازی در هر 2 تیم هیچ وقت بازنده از زمین خارج نشــد و عالیشاه 

در این بازی این فرصت را دارد که به این رکورد برسد. 

به استقبال یک شهرآورد فوق العاده حساس

 چرا این دربی از  چرا این دربی از همیشه مهم ترهمیشه مهم تر است؟ است؟


